
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. december 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål P

Regnmængderne i efteråret 2019 har slået rekord, hvilket bl.a. har resulteret i forhøjet

vandstand ved Gudenåen. Vil ministeren i lyset heraf redegøre for, hvorvidt regeringen

mener, at vandafledningskapaciteten i diverse grøfter, vandløb, åer m.v. skal tilpasses de

større vandmængder, og hvorledes ministeren agter at handle herpå?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V), Jacob Jensen (V) og Kristian

Pihl Lorentzen (V).

På udvalgets vegne

René Christensen
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